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Verslag van de 
Vergadering van de Amb t elijke Coördina e Commis s ie 

voor de Integratie op 8 october 956 

De heer Linthorst Roman deelt ten aanzien van de gang van 
zaken te Brusse l mede, dat met be trekking tot de pondera tie van 
stemmen in de Conseil des l\'Iinistres Nederland geisoleerd staat; 
slechts een zwakke steun van Luxemburg i s aanwezig . Een s t udie 
zal nu te Brussel gemaakt worden om na t e gaan op welke terreinen 
eventueel ponderatie nodig zal zijn. Deze kwestie is ook i n be 
handeling bij de Institutionele Commissie-Bot. 

Voorts is op Nederland's verzoek op de agenda van de aan
staande vergadering van delegatiechefs t e Brussel het probleem 
ge plaatst van de coördinat i e van de Zes t . o .v. de O . E . ~ . S . free 
trade werkgroep- Snoy. 

I n de komende week zullen t e Brussel behandeld worden: 
vrije mi gratie van personen, l andbouw en clause de sauve €arde j in 
een aparte werkgroep zal het Investeringsfonds besproken worden . 
Door de Nederlandse delegatie zullen nog nota's betreffende kar i 
taal verkeer en probleemstellingen bij staatsmonopol i es in~ediend 
moeten worden . 

De heer Bot geeft een verslag van de huidi ge positie van be 
spreki ngen , we l ke tussen de Fransen en Be l gen gaande zijn me t be
trekki ng tot de Overzeese Gebieden. Een aparte nota over dit on
derwerp zal door de commissie - O. G. worden rondges tuurd. Besloten 
wordt de bespreking van de verhouding van de Overzeese Gebi eds de 
len tot de Gemeenschappelijke Markt ui t t e stell en tot de vol z ende 
vergaderi ng van de Coördinatie Commissie. 

Mei betrekking tot het Investeringsfonds blijkt t . a . v . h e t 
te storten basiskapitaal en de procedure, vo l e ens we l ke dit ka i
taal kan worden verhoo gd, meningsverschil in de Coördinat i: e Commis
sie te bestaan . Eet het oog op de huidige onderhandelings positie 
zal de Nederlandse woordvoerder in de Brusselse werkgroep over h e t 
Investeringsfonds het standpunt innemen , dat de Nederl a nd s e delega 
tie zich kan verenigen me t de nota van von der Gro aben (2russels 
doc . Ch . del . 47) . (De interpretat i e van dit document i s , dat er een 
nominaal kapitaal van $ 1 miljard komt, waarvan 20% gestor t zal 
worden en 80% een .Q"arantiefunctie zal hebben en dat voor ve r llo
gingen van kapitaal C. C! . de 20% storting een unanieme besli ss i ng 
van de Raad van I'.anisters' nodi g is .) Indien voorgeste l d zou worden 
het kapitaal, he t stortingspercentage of de institutionele proce
dure t3 wijzigen kan de woordvoerder, indien nodi g , mededelen geen 
instructie te hebben zijn standpunt t e wijzigen. Hij kan h i eraan 
toevoegen terzake ook geen andere instructie te verv-v'achten, <~ ol3.ng 
de hoofdtrekken van de inhoud van he t verdrag voor de Genaens cLa p
pelijke :':arkt ni e t duidelijk zijn . Eni g3 l. eden van de Corru:1Ï pE' ie ach
ten dit laatste te stringent . De hser van der Lee (Landb ouw) VHr 
zoekt l .. iervan aantekening in de notul en te maken . 
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Besloten wordt deze kwestie ni e t incidenteel voor de 
Ministerraad te brengen, doch haar op t e nemen in een aleemene 
nota, welke voor de tweede lezing van het ontwerp-ve rdrag aan 
de Ministerraad zal worden aangeboden. 

Ten aanzien van het kapitaalverkeer zal de heer de Block 
(Financiën) de ontwerp-no ta van de Hederla ndse delegat i e ~3 t 
de Nederlandsche Bank bespreken. Dit ontwerp zal nadi en in de 
delegatievergadering van vr ijdag a . s . wee r ter sprake komen , 
waarna he t op de volgende vergadering van de Coördina t i e Com
missie op tafe l zal komen. Ook de Institutionele Commissie zal 
zich met dit ontwerp bezighouden, namelijk met de voorgestelde 
inschakeling van de Cons eil des Ministres bij de hantering van 
de clauses de sauvegarde ten aanzi en van he t kapitaalverkeer 
door de Europese commissie. 

Het Nederlandse verlangen, dat het uite indeli jke buiten
tarief in het verdrag zal worden opgenomen, stuit op de tech
nische moeilij khe id, dat de berekeningen hiervoor mi nstens één 
à anderhalf j aar zullen kosten. De Coördi nat i e Commissi e ver
zoekt de werkgroep-van Wijk he t juis t ge r.eedgekomen rap~ort van 
de Brusselse douanetarieven werkgroep- Dubois te bestuderen en 
na te gaan of een of andere formule, c. q . pro ce dure acceptabel 
zal kunnen zijn. 

De vergadering van de Coördinat i e Commissie van 15 octo
ber a.s. zal om 10 uur aanvangen. 

11 october 1956. 


